



仁港永胜

协助申请金融牌照及银行开户一站式服务



正直诚信
恪守信用

地址：深圳市福田区福华三路卓越世纪中心1号楼1106
网址：www.CNJR.com 手机：15920002080

香港有限合伙基金（LPF）有限合伙协议（样式）

以下资料由仁港永胜唐生根据多年实践经验起草，是一份偏向保障普通合伙人（GP）权益的《香港有限合伙基金（LPF）有限合伙协议》草稿结构及主要条款目录，并附上初步起草内容，可根据您的具体需求自行继续完善，或者委托我们仁港永胜进行专项拟草完整协议：

香港有限合伙基金（LPF）有限合伙协议

Limited Partnership Agreement of [基金名称] Limited Partnership Fund

本有限合伙协议（“本协议”）于[签署日期]由以下各方签订：

- 普通合伙人（GP）：香港ABC投资有限公司（以下简称“普通合伙人”）
- 基金管理人：香港EFG资产管理有限公司（以下简称“基金管理人”）
- 授权代表：黄大仙
- 审计师：神算子
- 有限合伙人（“有限合伙人”或“LP”）：详见附件一《有限合伙人认购明细》

第一章：释义与解释

包括基金、GP、LP、基金期限、出资额、资本承诺等术语定义。

第二章：基金设立

- 根据《有限合伙基金条例》（Cap.637）注册为香港有限合伙基金
- 注册时间、注册地点及LPF登记册保存信息

第三章：合伙人身份与权利义务

- GP权力与义务（含全权管理、豁免责任说明）
- LP权利限制、义务及免责条款（不参与日常管理）
- GP可委托基金管理人执行投资事务的条款

第四章：出资与资本承诺

- 出资金额、出资时间、违约处理机制
- 出资币种、是否允许分期缴付、违约利息
- GP是否需缴纳出资及比例说明

第五章：基金的投资目标与限制

- 投资领域范围（可为空白由另行补充）
- 禁止性投资条款
- 资产集中度限制等

第六章：基金运作与管理

- 基金管理人职责、报告周期、投资建议程序

- GP可否否决或主导投资决策
- 合规、KYC/AML执行人角色说明

第七章：基金账户与托管安排

- 开户安排
- 资产托管是否必要及托管人指定（如有）
- 资金调动程序说明

第八章：费用与开支

- 管理费（%计提机制、收取时间等）
- 绩效报酬（Hurdlerate、Carriedinterest）
- 费用优先顺序、GP费用分摊免责说明

第九章：会计、审计与报告

- 财务年度
- 审计义务及审计报告发出时间（指定“神算子”为审计师）
- 向LP的定期财务报表披露要求

第十章：分配政策

- 收益分配顺序：返还资本 → 优先回报 → GP提成
- GP提成比例（如20%CarriedInterest）
- 是否采用欧式/美式业绩分成方式

第十一章：合伙权益转让与退出机制

- GP审批权
- LP退伙权及赎回安排
- 强制赎回情形（如反洗钱问题）

第十二章：基金存续与终止

- 基金年限（如8年+1年+1年）
- GP可提前终止机制
- LP合意终止条款与门槛设定

第十三章：合规与法规遵守

- 遵守香港监管法规、税务条例
- CRS、FATCA披露义务
- 风险披露条款

第十四章：豁免、赔偿与免责条款

- GP因非故意过失免责条款
- GP、管理人、授权代表的赔偿优先权说明
- LP放弃对GP因善意行为的索赔权

第十五章：争议解决与管辖法律

- 适用法律：香港特别行政区法律
- 争议解决机制：优先协商，次仲裁（如香港国际仲裁中心）

第十六章：其他条款

- 通知方式
- 协议修订机制（LP通过比例限制等）
- 合伙人签署及认购确认方式

附件一：有限合伙人认购明细表

附件二：资本承诺表格

附件三：授权代表声明书

附件四：费用分配与支出结构图

第一章：释义与解释

CHAPTER1:DEFINITIONSANDINTERPRETATION

1.1定义Definitions

在本协议中，除非上下文另有规定，下列词语应具有以下含义：

In this Agreement, unless the context otherwise requires, the following expressions shall have the following meanings:

- “本基金”或“有限合伙基金”（“Fund” or “Limited Partnership Fund”）：指根据《有限合伙基金条例》（第637章）于香港注册成立的有限合伙基金，名称为[基金名称]。
- “普通合伙人”（“General Partner” or “GP”）：指香港ABC投资有限公司，负责本基金的日常管理及代表本基金的法律实体。
- “有限合伙人”（“Limited Partner” or “LP”）：指根据本协议出资参与本基金的合伙人，不参与本基金日常管理。
- “基金管理人”（“Investment Manager” or “Fund Manager”）：指香港EFG资产管理有限公司，根据GP授权负责基金投资管理职责。
- “授权代表”（“Authorized Representative”）：指黄大仙，负责与公司注册处及其他监管机构沟通及处理申报事务。
- “审计师”（“Auditor”）：指神算子，负责本基金财务报表的审计及意见出具。
- “合伙权益”（“Partnership Interest”）：指合伙人就本基金享有的所有权益，包括利润分配、资产索取权利等。
- “资本承诺”（“Capital Commitment”）：指各合伙人根据本协议承诺出资的金额。
- “重大事项”（“Material Matters”）：指需合伙人特别批准的事项，详见第六章条款。

1.2解释Interpretation

(a)本协议中对单数的引用包括复数，反之亦然；对个性别的引用包括所有性别；

(b)所有章节标题仅为方便阅读，不影响条文解释；

(c)若中英文有歧义，应以英文版本为准。

第二章：基金设立

CHAPTER2:ESTABLISHMENT OF THE FUND

2.1成立Establishment

本基金根据《有限合伙基金条例》（香港法例第637章）设立并注册，属非法人团体，其注册地址位于香港[注册地址]。

The Fund is established and registered as a Limited Partnership Fund pursuant to the Limited Partnership Fund Ordinance (Cap. 637 of the Laws of Hong Kong) and is not a separate legal entity. Its registered office is located at [Registered Address], Hong Kong.

2.2基金性质Nature of the Fund

本基金不具法人地位，由普通合伙人代表其行使权利、承担义务及负债。普通合伙人对基金债务承担无限责任，有限合伙人之责任以其认缴资本为限。

The Fund does not have a separate legal personality. The General Partners shall act on behalf of the Fund and shall have unlimited liability for the debts and obligations of the Fund, while each Limited Partner shall only be liable up to its committed capital.

2.3注册登记Registration

普通合伙人已向公司注册处提交《有限合伙基金登记表格》（FormLPF1），并指定黄大仙为授权代表，基金管理人由GP任命且受其监督。

The General Partner has submitted Form LPF1 to the Companies Registry to register the Fund, appointed the Authorized Representative (Wong Tai Sin), and designated EFG Asset Management Limited as the Fund Manager, subject to its oversight.

第三章：合伙人身份与权利义务

CHAPTER 3: PARTNERSHIP STATUS AND RIGHTS & OBLIGATIONS

3.1 普通合伙人权利与义务

General Partner's Rights and Duties

(a) 普通合伙人对基金日常运营享有完全的管理权，不受LP干预，包括但不限于：

The General Partner shall have full authority over the day-to-

day operation of the Fund, without interference by the Limited Partners, including but not limited to:

- 投资决策及执行
- 任命、监督基金管理人
- 审计、报表审批
- 决定是否终止或延期基金
- 代表基金签署合同、担保及诉讼

(b) 普通合伙人享有合理赔偿权，因善意履职产生的任何责任（除非重大过失或欺诈）可由基金资产中优先赔偿。

The General Partner shall be indemnified out of the assets of the Fund for any liabilities incurred in good faith in the performance of its duties (excluding gross negligence or fraud).

3.2 有限合伙人权利义务

Limited Partners' Rights and Restrictions

(a) 有限合伙人不得参与基金管理或代表基金签署任何文件。

Limited Partners shall not take part in the management or execution of any operation of the Fund.

(b) 有限合伙人仅享有以下权利：

Limited Partners shall be entitled to:

- 收取财务报告、年度审计
- 参与重大事项表决（如基金更名、更换GP）
- 按比例参与基金收益及资产分配
- 依法转让其合伙权益（需GP批准）

(c) 有限合伙人因参与管理而导致法律纠纷的，GP有权要求其独立承担责任。

If a Limited Partner participates in management and such act leads to legal disputes, the GP shall have the right to demand such Limited Partner to assume full responsibility independently.

第四章：出资与资本承诺

CHAPTER 4: CAPITAL CONTRIBUTIONS AND COMMITMENTS

4.1 资本承诺 Capital Commitments

每位有限合伙人应根据其认购协议所载金额向本基金作出资本承诺，普通合伙人可酌情设定最低承诺金额门槛。

Each Limited Partner shall make a Capital Commitment to the Fund as set out in their respective Subscription Agreement. The General Partner may set a minimum commitment threshold at its sole discretion.

4.2 出资安排 Capital Contributions

(a) 出资应按GP发出通知（称为“资金调用通知”）分期支付。每期支付不少于10个工作日通知。

Contributions shall be made in tranches pursuant to drawdown notices issued by the General Partner, with not less than 10 Business Days' prior notice.

(b)资金应汇入GP指定之基金账户，并注明用途。
Payments shall be made to the designated Fund bank account, with clear reference to the drawdown notice.

(c)普通合伙人如有出资义务，其出资安排可与LP不同，且可延后。
The General Partner may have a different capital contributions schedule and may defer its contribution.

4.3 违约条款 Default Provisions

(a) LP如未按通知履行出资义务，GP有权对其采取如下措施：
If a Limited Partner fails to make its capital contribution as required, the General Partners shall be entitled to:

- 加收年利率12%的违约利息；
Charge a default interest of 12% per annum;
- 剥夺其未来收益权或进行稀释；
Dilute or forfeit its future profit entitlement;
- 强制出售或赎回其权益；
Force-sell or redeem the defaulting Partner's interest;
- 暂停该LP的投票权；
Suspend such LP's voting rights;

(b)如造成重大损失，LP应赔偿因此产生的损失及费用。
The defaulting LP shall indemnify the Fund for any loss or expenses incurred due to such default.

第五章：投资目标与限制

CHAPTER 5: INVESTMENT OBJECTIVES AND RESTRICTIONS

5.1 投资目标 Investment Objective

本基金的投资目标为实现资本增值和回报收益，投资标的可包括（但不限于）：
The objective of the Fund is to achieve capital appreciation and returns by investing in, but not limited to:

- 私募股权（Private Equity）
- 风险投资（Venture Capital）
- 数字资产或证券化实物资产（如RWA）
- 不动产、结构化产品、基金份额等
- 其他GP认为符合基金宗旨的资产

5.2 投资限制 Investment Restrictions

除非经LP特别批准，基金不得：
Unless specifically approved by the Limited Partners, the Fund shall not:

- 超过基金总资产20%投资于单一项目；
Invest more than 20% of its total assets in a single investment;
 - 参与借贷行为或担保第三方债务；
Engage in lending or guarantee third-party obligations;
 - 投资法律禁止或高风险洗钱标的；
Invest in prohibited or high-AML-risk jurisdictions or assets;
 - 与GP或其附属公司进行利益冲突交易，除非经LP特别批准；
Engage in related party transactions with the GP or affiliates, unless approved by LPs.
-

第六章：基金运作与管理

CHAPTER 6: OPERATION AND MANAGEMENT

6.1 基金管理人职责 Investment Manager's Duties

(a)基金管理人应根据GP授权执行以下职责：
The Investment Manager shall perform, under delegation from the GP:

- 资产配置与投资执行；
Asset allocation and execution;
- 投资项目尽调与退出安排；
Due diligence and exit planning;
- 报告编制与合规配合。
Reporting and compliance assistance.

(b) GP有权随时撤销授权或更换基金管理人，且无需LP同意。

The GP reserves the right to revoke or replace the Fund Manager at any time without LP consent.

6.2 GP的重大决策权力 Reserved Powers of the GP

普通合伙人拥有对下列事项的最终决定权：

The GP shall have final discretion over the following matters:

- 投资与退出决策；
Investment and exit decisions;
- 分红时间及频次安排；
Timing and frequency of distributions;
- 决定LP违约处理措施；
Handling of LP defaults;
- 启动基金终止或延期；
Commencement of fund termination or extension;
- 替换管理人或授权代表。
Replacement of Fund Manager or Authorized Representative.

6.3 重大事项需LP批准事项 Matters Requiring LP Consent

以下事项需经不少于75%资本比例LP投票同意方可执行：

The following actions require approval of LPs holding not less than 75% of the Capital Commitments:

- 更改基金名称或结构；
Change of Fund name or structure;
- 增设普通合伙人；
Admission of an additional GP;
- 转让GP控制权；
Transfer of control of the GP;
- 提前终止基金；
Early termination of the Fund.

第七章：基金账户与托管安排

CHAPTER 7: FUND ACCOUNTS AND CUSTODY ARRANGEMENTS

7.1 基金账户 Fund Accounts

(a) 基金的所有资本金与运营收入必须存放于由GP开设并管理的专属银行账户中。

All capital contributions and operational income of the Fund shall be maintained in a designated bank account opened and managed by the General Partner.

(b) 该账户不得与GP或基金管理人之任何其他账户混同使用。

This account shall be ring-fenced and shall not be commingled with any other accounts of the GP or Fund Manager.

7.2 资产托管 Custody of Assets

(a) 若基金投资标的为须托管资产（如上市证券、托管要求资产），GP应委任持牌托管人保管相关资产。

If the Fund invests in custodial assets (e.g., listed securities), the GP shall appoint a licensed custodian to hold such assets.

(b) 如基金主要投资为私募、非托管资产或RWA类标的，GP可豁免聘请托管人，但须建立内控及审计核查机制。

In cases where the Fund primarily invests in private, non-custodial assets or RWAs, the GP may be exempted from appointing a custodian, provided internal control and audit mechanisms are in place.

7.3 账户控制权 Account Authority

普通合伙人对所有银行账户享有唯一签署权，LP不得干涉账户操作。

The General Partners shall retain sole signatory authority over all Fund accounts. Limited Partners shall have no access to or control over such accounts.

第八章：费用与开支

CHAPTER 8: FEES AND EXPENSES

8.1 管理费 Management Fee

(a) 本基金应向基金管理人支付年度管理费，通常为承诺资本的[1.5]%（或根据实际协定比例）。

The Fund shall pay the Fund Manager an annual management fee, typically [1.5]% of committed capital (or as separately agreed).

(b) 管理费可按季度预收，并计入基金运营开支。

Management fees may be prepaid on a quarterly basis and shall be treated as operating expenses.

8.2 绩效报酬 Carried Interest

(a) GP或其指定实体有权提取绩效报酬，一般为基金净收益的20%，超过Hurdle Rate（门槛收益率）[8%]。

The GP or its designates shall be entitled to carried interest of 20% of the Fund's net profit exceeding a hurdle rate of [8%].

(b) 绩效提取按“回拨机制”设定，即分配超额后若未来亏损，GP须退还部分报酬。

The carried interest shall be subject to a clawback mechanism, requiring repayment in case of future losses.

8.3 其他开支 Other Expenses

基金应承担以下合理费用（非详尽列表）：

The Fund shall bear the following reasonable expenses (non-exhaustive):

- 审计师费用、法律顾问费用、审查成本；
Auditor, legal and review fees;
- 设立及注册费用；
Fund establishment and registration costs;
- 交易成本与银行费用；
Transaction and banking charges;
- 授权代表与合规支持开支；
Authorized representative and compliance support expenses;

GP及管理人可从基金账户直接提取相关成本，但须留档备查。

The GP and Manager may reimburse such expenses from the Fund account, subject to proper documentation.

第九章：会计、审计与报告

CHAPTER 9: ACCOUNTING, AUDIT AND REPORTING

9.1 财务年度 Financial Year

基金的财政年度为每年[1月1日]至[12月31日]，若有变更须通知LP。

The Fund's financial year shall be from [January 1] to [December 31] each year unless otherwise notified to the LPs.

9.2 会计原则 Accounting Principles

本基金应依香港《会计准则》或国际财务报告准则（IFRS）编制账目。

The Fund shall prepare its accounts in accordance with the Hong Kong Financial Reporting Standards (HKFRS) or IFRS.

9.3 审计 Audit

(a) 基金须于每财政年度结束后4个月内完成审计，并将经审计的财务报表提供予LP。

Audited financial statements, prepared by the Auditor

(Shen Suan Zi), shall be delivered to LPs within 4 months of the fiscal year-end.

(b)GP有权更换审计师，惟须提前书面通知LP。
TheGPmayreplacetheAuditorwithpriorwrittennoticetotheLPs.

9.4信息报告InformationReports

GP须每季度向LP发送简明财务摘要及投资进展报告，每年提供完整年报。
TheGPshallprovidequarterlysummariesandanannualreportdetailingtheFund'sperformance,investmentupdates,andfinancialstatus.

第十章：分配政策

CHAPTER10:DISTRIBUTIONPOLICY

10.1分配优先顺序DistributionWaterfall

基金分配应按以下顺序执行（典型PE结构）：

1. 返还资本：首先全额返还所有LP的实缴资本；
First,return100%ofcontributedcapitaltoallLPs;
2. 门槛收益：然后向LP支付年化8%优先回报（IRR）；
Second,payLPsapreferredreturnof8%IRR;
3. 业绩分成：超出部分80%归LP，20%归GP（CarriedInterest）；
Third,splitexcess80/20toLPandGPrespectivelyascarriedinterest;
4. GP出资返还与分红：最后返还及分红GP投资部分。
Finally,returnanddistributetheGP'scapitalcontributionandshareofprofit.

10.2分配频次Frequency

GP可自由决定分配频率（通常为年度或半年一次），并提前通知LP。
DistributionsshallbemadeattheGP'sdiscretion (typicallyannuallyorsemi-annually)withpriornoticetoLPs.

第十一章：合伙权益转让与退出机制

CHAPTER11:TRANSFERANDEXITOPARTNERSHIPINTEREST

11.1合伙权益转让TransfersofInterests

(a)LP未经GP书面批准不得转让其全部或部分权益。
NoLPshalltransferitsinterest,inwholeorinpart,withoutpriorwrittenconsentfromtheGP.
(b)GP有绝对酌情权批准或拒绝转让申请，无须说明理由。
TheGPhassole discretion to approve or reject any proposed transfer without justification.

11.2LP退伙与赎回WithdrawalandRedemption

(a)基金为封闭式结构，LP无权在基金存续期间单方面赎回或退出。
TheFundisaclosed-endstructure.LPshallnothavetherighttounilaterallyredeemorwithdrawduringtheterm.
(b)在发生严重违约、监管问题、破产等例外情形下，经GP批准可按合理价格退伙。
Exceptionally,withdrawalmaybepermitteduponGPapprovalincasessuchasLPdefault,regulatorybreach,orinsolvency.

11.3强制退出ForcedRedemption

若LP违反法律、涉及洗钱、损害基金声誉或构成实质违约，GP可强制赎回其权益并扣除损失。
Intheeventofalegalviolation,reputationalharm,orbreachbyanLP,theGPMayenforceacompulsoryredemptionanddeductanyrelateddamages.

第十二章：基金存续与终止

CHAPTER12:FUNDTERMANDTERMINATION

12.1基金期限FundTerm

(a) 本基金的初始期限为8年，自正式注册之日起计算。

The initial term of the Fund shall be eight (8) years from the date of registration.

(b) 普通合伙人可单方面行使延期权，延长1年或最多两年；超过两年需经75%以上资本比例的LP书面同意。

The General Partner may unilaterally extend the term by one (1) year, or up to two

(2) years cumulatively. Any extension beyond that requires written consent of LPs representing at least 75% of total capital commitments.

12.2 提前终止 Early Termination

基金可在以下情形下提前终止：

The Fund may be terminated prior to the expiry of its term under the following circumstances:

- 全体LP一致同意；
By unanimous consent of all LPs;
- GP提议并获得75%以上LP的资本同意；
Upon proposal by the GP and approval by LPs holding at least 75% of capital commitments;
- GP破产、违法、被撤销注册；
Upon bankruptcy, illegality, or deregistration of the GP;
- 法律、监管或不可抗力原因使基金无法继续运营。
Where continuation becomes impossible due to legal, regulatory or force majeure reasons.

12.3 清算与分配 Liquidation and Distribution

(a) GP负责清算流程，并有权聘请清算顾问或托管人。

The GP shall oversee liquidation and may appoint liquidation agents or custodians as required.

(b) 清算资金应按第十章分配顺序优先返还LP，GP分配最后进行。

Liquidation proceeds shall be distributed according to the waterfall in Chapter 10, with LPs paid first and GP last.

第十三章：合规与法规遵守

CHAPTER 13: COMPLIANCE AND REGULATORY REQUIREMENTS

13.1 香港法律合规 Compliance with Hong Kong Law

本基金、GP及其关联方应严格遵守香港法律，包括但不限于：

The Fund, the GP, and its affiliates shall comply with all applicable laws of Hong Kong, including but not limited to:

- 《有限合伙基金条例》（Cap.637）
Limited Partnership Fund Ordinance (Cap.637)
- 《公司条例》（Cap.622）
Companies Ordinance (Cap.622)
- 《证券及期货条例》（Cap.571）（如适用）
Securities and Futures Ordinance (Cap.571), if applicable
- 《打击洗钱及恐怖分子资金筹集条例》（Cap.615）
Anti-Money Laundering and Counter-Terrorist Financing Ordinance (Cap.615)

13.2 CRS及FATCA披露 CRS & FATCA

(a) 所有LP应配合提供税务居民信息与申报资料。

All LPs shall cooperate in providing tax residency and relevant CRS/FATCA declarations.

(b) GP可根据法律需要向香港税务局或其他合规机关提交合伙人资料。

The GP may disclose relevant LP information to the Hong Kong Inland Revenue Department or competent authority as required by law.

13.3 内部控制与反洗钱 Internal Controls and AML

基金应维护有效的内部合规程序，并由基金管理人协助执行KYC/AML制度。

The Fund shall maintain robust internal compliance procedures, and the Fund Managers shall assist in the implementation of KYC/AML policies.

第十四章：豁免、赔偿与免责条款

CHAPTER 14: INDEMNITY, EXCULPATION AND LIMITATION OF LIABILITY

14.1 GP的免责权 Exculpation of GP

(a) 除非因重大过失、欺诈或故意违法行为，GP及其董事、管理人、代理人应就其善意行事免责。

The GP, its directors, agents and the Fund Managers shall not be liable for any act or omission done in good faith, unless arising from gross negligence, fraud, or willful misconduct.

(b) LP确认对GP基于专业判断的商业决策放弃追诉权。

Each LP acknowledges and waives any right to bring claims against the GP in relation to bona fide business decisions.

14.2 GP赔偿权 Indemnification of GP

(a) 基金应就GP及其有关人员在履行职责中遭受的合理损失提供赔偿。

The Fund shall indemnify the GP and its representatives for any reasonable loss or liability incurred in the performance of their duties.

(b) 前述赔偿应优先于LP收益分配。

Such indemnifications shall be paid prior to any distribution to LPs.

14.3 LP责任限制 Limitation of LP Liability

LP的责任以其资本承诺为限，不承担额外债务或担保。

Each LP's liability shall be limited to its committed capital, and it shall not be liable for any further obligations or guarantees.

第十五章：争议解决与管辖法律

CHAPTER 15: DISPUTE RESOLUTION AND GOVERNING LAW

15.1 适用法律 Governing Law

本协议适用香港特别行政区法律并依其解释。

This Agreement shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.

15.2 争议解决 Dispute Resolution

(a) 双方应首先通过友好协商解决一切因本协议产生的争议。

The parties shall attempt to resolve any disputes amicably through negotiation.

(b) 若协商不成，应提交香港国际仲裁中心（HKIAC）根据其现行仲裁规则进行最终且具有约束力的仲裁。

Failing resolution, the disputes shall be finally resolved by arbitration under the HKIAC Administered Arbitration Rules in force at the time of the arbitration.

(c) 仲裁地点为香港，语言为英文。

The seat of arbitration shall be Hong Kong and the language shall be English.

第十六章：其他条款

CHAPTER 16: MISCELLANEOUS PROVISIONS

16.1 通知方式 Notices

(a) 任何根据本协议所发出的通知、要求或通信，应以书面形式发送至合伙人在认购协议中提供的地址或电邮地址。

All notices, demands, or communications under this Agreement shall be in writing and delivered to the address or email as provided by each Partner in their Subscription Agreement.

(b) 通知视为送达时间如下：

Notices shall be deemed to be received:

- 亲身递交者，于递交当日视为送达；
When delivered by hand, on the date of delivery;

- 邮寄方式，于寄出后第5个营业日；
By registered mail, on the 5th business day after posting;
- 电邮方式，于发出当日视为送达。
By email, on the date of sending.

16.2 协议修订 Amendment

(a) 本协议任何修改、补充，须经GP书面提议并经不少于75%资本比例的LP书面同意。
Any amendment or supplement to this Agreement shall be proposed by the GP and approved in writing by LPs representing at least 75% of total capital commitments.

(b) GP有权就行政性调整（如名称变更、代表人更新）进行更新，无需LP同意，但须通知LP。
The GP may make administrative updates
(e.g., name changes, representative updates) without LP consent but with notice to LPs.

16.3 协议可分割性 Severability

若本协议任何条款被认定为无效或不可执行，其余条款仍应完全有效。
If any provision of this Agreement is found invalid or unenforceable, the remainder shall remain in full force and effect.

16.4 协议完整性 Entire Agreement

本协议连同附件构成本基金合伙关系的完整协议，取代所有先前或同期的口头或书面协议。
This Agreement, together with all Schedules, constitutes the entire agreement between the Partners and supersedes all prior discussions and agreements.

16.5 合伙人授权签署 Execution

(a) 各合伙人同意通过电子或书面方式签署本协议，签署页可独立分开执行并共同构成完整协议。
Each Partner agrees to execute this Agreement electronically or in writing. Separate counterparts may be signed and collectively form one binding document.

(b) 签署即表示每位合伙人同意接受本协议之全部条款。
By signing, each Partner agrees to be bound by the terms of this Agreement in full.

附件目录（建议结构）

SCHEDULES TO THIS AGREEMENT

附件一：有限合伙人认购明细表

Schedule 1: List of Limited Partners and Subscription Amounts

LP名称	资本承诺（HKD）	联系方式	签署日期	备注
------	-----------	------	------	----

附件二：资本承诺调用计划表

Schedule 2: Capital Call and Commitment Schedule

- 初始出资比例：如20%启动资本
- 后续出资时间及频率
- 预计全部资本调用周期（如2年内）

附件三：GP费用与利润分配结构图（可插入图表）

Schedule 3: Fee and Distribution Flow Chart

- 管理费 → 基金管理人
- 投资收益 → LP优先 → GP carried interest
- 费用支付顺序图解

附件四：KYC合规表与声明书

Schedule4:KYCComplianceFormsandAMLDeclarations

- 合伙人身份认证表格
- 税务居民身份申报表（CRS/FATCA）
- AML问卷及合规声明书

附件五：授权代表声明

Schedule5:AuthorizedRepresentativeDeclaration

- 黄大仙授权确认担任LPF登记代表
- 联系方式、职责范围、备案信息

第十七章：签署页与声明

CHAPTER17:EXECUTIONPAGEANDDECLARATIONS

本协议由下列各方于下述日期签署，并自签署日起生效。各方确认已阅读并完全理解本协议条款，并承诺受其约束。
This Agreement is entered into by the following parties as of the date(s) set forth below and shall be effective upon execution. The Parties confirm that they have read and fully understood the terms of this Agreement and agree to be bound by them.

一、普通合伙人签署栏

SIGNED by the General Partner
香港ABC投资有限公司
HongKongABCInvestmentLimited
作为普通合伙人（GP）
As the General Partner
签署人（Authorized Signatory）：_____
姓名（Name）：
职位（Title）：
签署日期（Date）：

二、基金管理人签署栏（如需共同签署）

SIGNED by the Fund Manager (optional)
香港EFG资产管理有限公司
HongKongEFGAssetManagementLimited
作为基金管理人
As the Fund Manager
签署人（Authorized Signatory）：_____
姓名（Name）：
职位（Title）：
签署日期（Date）：

三、有限合伙人签署栏（可批量列出）

SIGNED by each Limited Partner as follows:

LP名称（Name of Limited Partner）	出资承诺金额（HKD）	签署人	日期
[示例：李四投资有限公司]	HKD5,000,000		
[其他LP...]	HKDxxxxxxx		

四、授权代表确认栏

AUTHORIZED REPRESENTATIVE ACKNOWLEDGEMENT

本人黄大仙确认接受香港ABC投资有限公司委任，担任本基金之授权代表，并负责本基金登记、备案及法定申报事项。
I, Wong Tai Sin, hereby acknowledge my appointment as the Authorized Representative of the Fund by HongKongABC Invest
第12页, 共14页

mentLimitedandconfirmmyresponsibilityforregulatoryfilingsandrepresentations.

签署人：_____

姓名：黄大仙 (WongTaiSin)

签署日期：_____

正式文档结构设计方案

《香港有限合伙基金（LPF）有限合伙协议》归档版格式说明

文档封面设计（CoverPage）

基金名称：

【中文】启元成长一期有限合伙基金

【英文】GenesisGrowthFundI,LP

合伙协议（LIMITEDPARTNERSHIPAGREEMENT）

本协议由以下各方于[签署日期]签订，并根据《香港有限合伙基金条例》（Cap.637）设立

普通合伙人：香港ABC投资有限公司

基金管理人：香港EFG资产管理有限公司

授权代表：黄大仙

审计师：神算子

©版权所有，不得擅自复制

目录页设计（TableofContents）

章节	内容标题	页码
第1章	释义与解释	1
第2章	基金设立	3
第3章	合伙人身份与权利义务	4
第4章	出资与资本承诺	6
第5章	投资目标与限制	8
第6章	基金运作与管理	10
第7章	基金账户与托管安排	12
第8章	费用与开支	14
第9章	会计、审计与报告	16
第10章	分配政策	18
第11章	合伙权益转让与退出机制	20
第12章	基金存续与终止	22
第13章	合规与法规遵守	24
第14章	免责与赔偿条款	26
第15章	争议解决与适用法律	28
第16章	其他条款	30
第17章	签署页与声明	32
附件一	有限合伙人认购明细表	A1
附件二	资本调用计划表	A2
附件三	GP费用与分配结构图	A3
附件四	KYC合规声明	A4
附件五	授权代表声明	A5

页眉页脚设计建议

- 页眉：基金名称 + “合伙协议” 字样

- 页脚：页码 / 文档版本号（如：LPA_v1.0_2025.05.15）
- 水印：可选：“STRICTLYCONFIDENTIAL / 机密文件”

附件文件建议格式及说明

附件编号	附件名称	格式建议
附件一	有限合伙人认购明细表	Word/Excel
附件二	资本承诺调用计划表	Excel
附件三	GP费用与分配结构图	PDF/图片
附件四	KYC表格、AML声明	Word
附件五	授权代表声明书	Word（黄大仙签署栏）

如需进一步协助，包括申请、合规指导及后续维护服务，请随时联系[仁港永胜 www.jrp-hk.com](http://www.jrp-hk.com) 手机:15920002080（深圳/微信同号） 852-92984213（Hongkong/WhatsApp）获取帮助，以确保业务合法合规！